
Høringsuttalelse fra Utdanningsforbundet på Hedalen barne- og 

ungdomsskole 

 

1. Vi mener det blir for langt for ungdomsskoleelevene fra Hedalen 

å reise til Bagn. Da tenker vi både på reiseavstand, reisetid og 

kvalitet. Med kvalitet tenkes det på mange stopp og bytte av 

buss. I høringsdokumentet s. 13 står det at det ikke er aktuelt å 

sette opp direktebuss fra Hedalen til Bagn. I høringsdokumentet 

side 12 under skoleskyss er maksimal reisetid fra fylkesgrensa 

beregnet til 1 time og 20 minutter. Her er ikke gangtid, venting, 

vinterføre med eventuell kjettingbruk og bytte av buss tatt med. 

Vi viser til høringsdokumentet side 13: ”Departementet 

understrekar at skoleskyss må organiserast slik at elever får ei 

akseptabel reisetid”. Hva definerer kommunestyret som 

akseptabel reisetid? 

2. Vi er bekymret for at elevene i Hedalen får dårligere 

rammevilkår, manglende tid til fysisk aktivitet og kulturelle 

aktiviteter og generell redusert livskvalitet som en følge av lang 

total skolehverdag. 

3. Det er sterke signaler fra foreldregruppa om at det høyst 

sannsynlig blir privat ungdomsskole i Hedalen fra høsten 2011 

hvis vedtaket av 24/9-2009 blir opprettholdt. Konsekvensene vil 

da bl.a. bli at kommunen mister rammetilskuddet, men har 

fortsatt ansvar for både spesialundervisning og skyss. 

4. Vi ønsker å være en del av skolemiljøet i Sør-Aurdal og vi 

ønsker fortsatt at det skal være en offentlig 1-10 skole i Hedalen. 

Vi frykter at det pedagogiske miljøet på skolen vår blir fattigere 

hvis ungdomstrinnet blir lagt ned som et offentlig tilbud. Hvis 

det blir privatskole her, blir skolemiljøet i Hedalen splittet, noe 

som ikke er ønskelig.  

5. Vi er usikre på hva ”en helhetlig løsning for ytre del” 

(høringsdokumentet s.2, ytre del punkt 1, 2 og 5) vil bety i 

praksis. 

 

Enstemmig vedtatt i klubbmøte 22/1 2010 
Kirsten Greaker Heimestøl (sekretær) 

 


